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В работе представлен анализ современной сейсмической активности на территории 

Восточного Оренбуржья. Сделаны выводы о возможных причинах сейсмических событий. 

Приводятся аргументы их непосредственной корреляции с проведенными взрывными ра-

ботами. Рассмотрены особенности строения земной коры исследуемой территории. Выяв-

лены наиболее активные тектонические структуры. Предложена методика идентификации 

сейсмической активности недр в районах добычи твердых полезных ископаемых.   
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This paper presents an analysis of modern seismic activity on the territory of the Eastern 

Orenburg region. Conclusions are drawn about the possible causes of seismic events. Conclu-

sions are drawn about the possible causes of seismic events. The arguments of their direct corre-

lation with the conducted blasting operations are given. The features of the structure of the 

Earth's crust of the studied territory are considered. The most active tectonic structures have been 

identified. The method of identification of seismic activity of the subsurface in the areas of ex-

traction of solid minerals is proposed. 
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